



Prisme 2024 Calgary

Unity in Law: Shaping the
Future of 2SLGBTQ+ Rights

Re: **Prisme Conference (“Prisme”) in Calgary on July 12-13, 2024** **Invitation**

The **Canadian Association of LGBTQ2S+ Lawyers (“Call”)** invites you to attend the [third annual Prisme Conference](#), Canada’s annual 2SLGBTQ+ law conference. Prisme 2024 will take place in Calgary, Alberta during the second weekend of The Stampede at the University of Calgary Downtown Event Centre!

With Prisme, Call creates an inclusive and collaborative forum to discuss current issues facing 2SLGBTQ+ individuals in the legal profession and the advancement of 2SLGBTQ+ rights, both in Canada and around the world.

Join us on **Friday, July 12** and **Saturday, July 13, 2024**, for an event that will bring together judges, lawyers, activists and students from across the country, all with a commitment to building networks in our communities and increasing representation and equity for 2SLGBTQ+ legal professionals in Canada and advancing 2SLGBTQ+ human rights.

Looking for somewhere to stay in Calgary? We are pleased to partner with the beautiful [Hyatt Regency Calgary Hotel](#). Rooms can be booked at a preferential rate on a first come, first served basis [HERE](#). Book your room(s) soon before they’re gone!

We look forward to seeing you there!

L'Association canadienne des avocat·es LGBTQ2S+ (« Acal ») vous invite à participer à la [troisième conférence annuelle Prisme](#), la conférence annuelle sur le droit des personnes 2ELGBTQ+ au Canada. Prisme 2024 aura lieu à Calgary, en Alberta, pendant le deuxième week-end du Stampede, au Centre d'événements du Campus du centre-ville de l'Université de Calgary !

Avec Prisme, Acal crée un forum inclusif et collaboratif pour discuter des enjeux actuels auxquels font face les personnes 2SLGBTQ+ dans la profession juridique et de l'avancement des droits des personnes 2SLGBTQ+, tant au Canada qu'ailleurs dans le monde.

Joignez-vous à nous les **vendredi 12 juillet** et **samedi 13 juillet 2024** pour un événement qui réunira juges, avocat·es, activistes et étudiant·es de tout le pays, toutes déterminé·es à bâtir des réseaux dans nos communautés, à accroître la représentation et l'équité pour les professionnel·les juridiques 2ELGBTQ+ au Canada et à faire progresser les droits des personnes 2SLGBTQ+.

Vous cherchez un endroit où séjourner à Calgary ? Nous sommes heureux de nous associer au magnifique hôtel Hyatt Regency Calgary. Les chambres peuvent être réservées à un tarif préférentiel sur la base du premier arrivé, premier servi, et ce, [ICI](#). Réservez vos chambres rapidement avant qu'elles ne disparaissent !

Nous vous attendons avec impatience !